
ADO DEN HAAG IN 
HAAGSE HANDEN

Hoe het mogelijk moet worden voor supporters om minimaal 10% 

van de aandelen in handen te krijgen en daardoor bij te dragen aan 

de continuïteit van de club en stabiliteit in de leiding van de club. 



Stap 1: Het verenigen van zoveel mogelijk supporters door ze openlijk 

het Haags Supporters Collectief te laten steunen

- Doel is zoveel mogelijk supporters en overige 

mensen € 10 te laten storten. Hiermee tonen we 

saamhorigheid en bereidheid om bij te dragen. 

We gebruiken hiervoor deze crowdfunding.

- Bij duizenden deelnemers weten we dat er 

voldoende animo is voor overname van de 

aandelen door supporters.

- Om daar te komen moeten alle groepen achter 

het initiatief staan. Deze worden bij naam 

genoemd op de site en gaan via hun eigen 

kanalen mensen stimuleren te storten. 

- Korte video’s in laten spreken van supporters 

met aanzien, oud-spelers en coryfeeën. 

https://www.gofundme.com/HaagsSupportersCollectief


Stap 1: Het verenigen van zoveel mogelijk supporters door ze openlijk 

het Haags Supporters Collectief te laten steunen

- Alle hulp is welkom in deze fase om andere supporters te overspoelen met 

meldingen om die € 10 te storten. Dus neem alsjeblieft contact op als je wilt 

bijdragen en deel zelf met zoveel mogelijk mensen deze actie. 



Stap 2: Met de saamhorigheid en toezegging van stortingen op zak de NDA 

tekenen en ons bij ADO, HFC en STA aanmelden als mogelijke koper

- Een stichting oprichten waarin vertegenwoordigers zitten van diverse 

supportersgroepen. Dit om saamhorigheid en kredietwaardigheid van de actie te 

waarborgen. Deze stichting tekent dan de NDA (geheimhoudingsverklaring) om de 

financiële gegevens van NV ADO Den Haag in te kunnen zien. 

- Stichting geeft aan minimaal 10% van de aandelen aan te willen schaffen. Deze 

aankoop vindt dan plaats buiten de aankoop van aandelen door de nieuwe 

grootaandeelhouder. Met daaraan gekoppeld een plaats in de Raad van 

commissarissen. Hiervoor wordt iemand gekozen door de supporters dmv een 

verkiezing. 

- Na ontvangst intentie verklaring vanuit ADO, HFC en STA dat ze aandelen aan ons 

willen verkopen kan er gestart worden met het ophalen van de benodigde 

investeringen. Dan ook zorgen dat die drie organisaties naar buiten treden. 



Stap 3: Na ontvangst intentieverklaring voldoende kapitaal op gaan 

halen voor de aankoop van minimaal 10% van de aandelen

- We gaan ervoor om voor iedere supporter de mogelijkheid te creëren bij te 

dragen aan het aankopen van aandelen van de club. Voor elk budget dus. Denk 

hierbij aan verschillende groepen:

- Crowdfunding verder verspreiden. Voor mensen die wat minder te besteden hebben. Dit 

soort initiatieven zijn populair bij veel voetbalfans. Het totaal aan opgehaalde geld uit de 

Crowdfunding gaat gebruikt worden om aandelen te kopen. De aandelen komen dan op 

naam van het Haags Supporters Collectief, waarin weer vertegenwoordigers van allerlei 

supportersgroepen zitten. 

- Supporters die meer willen storten. Ze krijgen een certificaat als bewijs van het bezit van 

de aandelen.  

- Vermogende mensen of bedrijven benaderen die ADO Den Haag een warm hart toe 

dragen en een groter bedrag willen investeren, maar die geen persoonlijke zeggenschap 

willen hebben, zoals de toekomstige grootaandeelhouder. 



Stap 4: Na aankoop zou de verdeling van de aandelen van NV ADO 

Den Haag er als volgt uit kunnen zien  

Supporters – 10% tot 24,9% van de 3.599.999 gewone aandelen

Grootaandeelhouder (opvolger UVS) – 75,1% tot 90% van de gewone aandelen

HFC – Bijzonder aandeel

STA – Prioriteitsaandeel

Bron: De huidige verhouding van aandelen is beschreven in de jaarrekening van 2019/2020. 



Het bedrag waarmee de aandelen worden aangekocht gaat gebruikt 

worden om te investeren in de toekomst van ADO Den Haag

-Het geld gaat dus niet naar China om aandelen te kopen.

-Het geld wordt ook niet gebruikt om schulden af te lossen.

-Investeren in de jeugdopleiding is een serieuze optie. Als we zover zijn, dan zal 

er uiteraard met alle betrokken partijen worden besproken en gekozen wat de 

beste investering is. Denk bijvoorbeeld aan een enquête onder de investeerders. 



Belangrijke vermeldingen

-De controle op het geld wordt gedaan doordat alle supportersgroepen 

meekijken wat er gebeurt en betrokken zijn bij dit supportersinitiatief. 

-Er zijn al gesprekken gaande met HFC, de directie van NV ADO Den Haag en 

vermogende supporters. 

-We hebben gekozen voor een nieuw crowdfunding platform, omdat de kosten 

daar veel lager liggen. We betalen nu € 0,54 als er € 10 gestort wordt. 

-Wij hebben er alle vertrouwen in, maar mocht het niet lukken om na Stap 1 echt 

aandelen aan te schaffen door supporters, dan wordt het opgehaalde bedrag 

overgemaakt ten behoeve van de jeugdopleiding van ADO Den Haag. 



Dit initiatief wordt gesteund door: 

-Groen Geel Hart

-Harry Vak D

-Northside.nl

-Roze Regahs

-Sv Haagsche Bluf

-ADOFans

-CADD

-De Haagse Aanhang

-De Grijze Reigahs

-Fan Club Legia Den Haag

-Fansupport Den Haag

-FCDH

-HCF

-Geel Groen Bloed


